
Farm Information

Finca la Puebla is situated in the northeastern part of the state of Puebla (Munic-

ipality of Xicotepec de Juárez) at an altitude of 600 meters above sea level on the 

Santa Rita plateau. Located at 20 degrees 22’50” latitude north, which represents the 

northern upper limit for coffee growing and thus has very unique regional climatic 

conditions. The state of Puebla is the 4th biggest coffee producing state of Mexico 

(after Chiapas, Veracruz and Oaxaca). The farm is located about 90 km west of the Gulf 

of Mexico and 225 kms north east of Mexico City. 

The origins of Finca la Puebla date back to the early 1980’s, when former owner of the 

farm acquired the first lots of pasture land and gradually planted Arabica coffee on 

approx. 950 hectares. In 1990 Neumann Kaffee Gruppe became shareholder of this 

new farm before taking over the entire operation in 1995. Finca la Puebla was the first 

farming operation of Neumann Kaffee Gruppe, later on followed by Fazenda da Lagoa 

in Brazil and Kaweri Coffee Plantation in Uganda as well as some Farm Management 

activities in East Africa. In the meantime Finca la Puebla has extended the coffee area 

to 1363ha hectares on the total farm area of 1790ha.
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Coffees

Country:	 Mexico	

Region:	 Puebla (Municipality of Xicotepec de Juárez)

Farm: 	 Finca la Puebla

Altitude: 	 600 masl.

Farm Size:	 1.290 ha.

MEXICO
Finca la Puebla

Varieties: 	 Garnica (Mexican Catuai), 	
	 Colombia, Marsellesa, 		
	 Catimor, Acaua 		
	 Novo, Catigua and Sabia 	
	 Tardido

Processing:	 Washed 

Bright Citric Round

Chocolate Caramel Yellow Fruits



Farm Information

Die Finca la Puebla liegt im nordöstlichen Teil des Bundesstaates Puebla (Gemeinde 

Xicotepec de Juárez) auf einer Höhe von 600 Metern über dem Meeresspiegel auf 

der Hochebene Santa Rita. Das Gebiet befindet sich auf dem 20. 22’50” nördlichen 

Breitengrad, der die nördliche Obergrenze für den Kaffeeanbau darstellt, und hat 

somit sehr einzigartige regionale klimatische Bedingungen. Der Bundesstaat Puebla 

ist der viertgrößte Kaffeeanbau-Staat Mexikos (nach Chiapas, Veracruz und Oaxaca). 

Die Farm liegt etwa 90 km westlich des Golfs von Mexiko und 225 km nordöstlich von 

Mexiko-Stadt.  

 

Die Ursprünge der Finca la Puebla reichen bis in die frühen 1980er Jahre zurück, 

als der damalige Besitzer der Farm die ersten Weideflächen erwarb und nach und 

nach Arabica-Kaffee auf ca. 950 Hektar anbaute. Im Jahr 1990 wurde die Neumann 

Kaffee Gruppe Teilhaber dieser neuen Farm, bevor sie 1995 den gesamten Betrieb 

übernahm. Finca la Puebla war der erste landwirtschaftliche Betrieb der Neumann 

Kaffee Gruppe, später folgten die Fazenda da Lagoa in Brasilien und die Kaweri Coffee 

Plantation in Uganda sowie einige Farm Management Aktivitäten in Ostafrika. In der 

Zwischenzeit hat Finca la Puebla die Kaffeefläche auf 1363 ha auf einer Gesamtfläche 

von 1790 ha erweitert.
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Kaffees

Land:	 Mexiko	

Region:	 Puebla (Municipality of Xicotepec de Juárez)

Farm: 	 Finca la Puebla

Anbeuhöhe: 	 600 masl.

Farmgröße:	 1.290 ha.

Schokolade Karamell

MEXIKO
Finca la Puebla

Varieties: 	 Garnica (Mexican Catuai), 	
	 Colombia, Marsellesa, 		
	 Catimor, Acaua 		
	 Novo, Catigua and Sabia 	
	 Tardido

Processing:	 Washed

Hell Zitrisch Rund

Gelbe Früchte


